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Paragrafer 

§ 1- 9 

 

Sekreterare:  ___________________________ 

Charlotte Brandorf  

 

 

Tid för justering: 21 januari 2010  

 

 

Justerare: 

 

___________________________ ____________________________ 

Marita Innergård      Heidi Nordin 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sam-

manträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Heidi Nordin valdes att justera dagens proto-

koll torsdagen den 21 januari 2010. 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

- Fortlöpande information i ärende ”Hur kommer förändringarna att på-

verka den enskilde vårdtagaren i samband med ombyggnad av Hässelgår-

dens vård och omsorgsboende respektive omvandling av kollektivboendena 

Cameliagården och Aklejan från servicehus till gruppboende?”  

Inget för dagen - förvaltningen återkommer.  

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 26 januari 2010 

Ärenden 12,13,14 – Tillsyn av verksamheter som drivs av  

Törngårdens Autismcenter, Avenira Center AB, båda i Hässelby-

Vällingby samt tillsyn av MISA Vällingbyenheten. 

 

Rådet anser att ärendena är bra och att sammanställningen av 

förbättringsåtgärderna är informativ och tydlig. 

----- 

Ärende 15 – Vällingby Parkstad - Programsamråd 

Rådet ser en risk i att tillgänglighetsaspekten inte kommer att be-

aktas fullt ut då utformningen av boendeytorna är tänkta att vara 

flexibla helt utifrån den enskildes önskemål. Rådet anser vidare att 

trafiken kommer öka kraftigt i den redan hårt belastade  

Bergslagsvägens närhet. 

Rådet anser namnet är missvisande och föreslår att ordet Råcksta 

finns med på något sätt. 
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Förvaltningen hade på grund av sjukdom ingen möjlighet att infor-

mera i ärendet. Rådet fick i stället se en 8-minuters film om  

Vision ABC 2.0 – Vällingby Parkstad. www.vallingbyparkstad.se 

Förvaltningen återkommer vid rådets möte den 1 februari 2010. 

------ 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 

§ 6 Övrig information från förvaltningen 

 -------- 

§7 Övriga frågor 

Utifrån ett enskilt ärende diskuterades allmänt om boendefrågor, 

försöks- och träningslägenheter samt vistelsebegreppet.  

 

 

§ 8 Anmälan inkomna handlingar 

 Protokoll nr 9 från Äldrenämndens handikappråd.  

 Protokoll nr 9/2009 och 10/2009 från Kommunstyrelsens handi-

kappråd.  

 Tellus fritidscenter våren 2010 

 

§ 9  Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat.  

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 1 februari 2010, 

klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

 

http://www.vallingbyparkstad.se/

